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Başkan Zeybek mahalle muhtarlarıyla yatırımları gezdi
Zeybek,“Vizyonprojelerihayatageçirdik”

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, hayata geçilen projelerin tanıtılması ve belediye hizmetleriyle ilgili
vatandaşların bilgilendirilmesi amacıyla yatırım tanıtım etkinliklerine devam ediyor. Milletvekilleriyle başlayan

geziler, AK Parti Teşkilatı, Belediye Meclis Üyelerinin ardından son olarak mahalle muhtarlarına anlatıldı.

Başkan Mehmet Zeybek hizmete sunulan ve inşaatı
devam eden bazı vizyon projeleri mahalle muhtarları
ile birlikte inceledi. Muhtarlardan büyük ilgi gösterdiği

gezi programı, Millet Kütüphanesi ve Nikah Salonu projesi
ile başladı. Muhtarları başta olmak üzere Başkan Yardımcısı
Benol Kaplan ve daire müdürlerinin de katılımıyla gerçekleştir-
ilen gezide 15 farklı noktada biten ve devam eden çalışmalar
yerinde anlatıldı.

Millet Kütüphanesi ile başlayan inceleme; Nikah Salonu (AKM),
Ambaryolu alt ve üst yapı çalışmaları, kavşak çalışması, Engelsiz
Gastronomi Mutfağı ve Terapi Merkezi, Necmettin Erbakan
Spor Salonu, Halk Ekmek Fabrikası, Garnizon Millet Bahçesi,
Teleferik, Gastronomi Sokağı, Yoncaaltı Çarşı ve Otopark, M.
Muharrem Kasapoğlu Olimpik Yüzme Havuzu, Teknolojik Sera,
Saraydüzü Kamp Merkezi ve Atlı Spor Tesisleriyle son buldu.

Muhtarlara projelerde gelinen son durum ile ilgili bilgi veren
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek; “Afyonkarahisar için büyük
gayret sarf ediyor, hizmet ediyoruz. Şehrimizi geleceğe
taşıdığımız bu süreçte çok sayıda vizyon projeyi hayata geçirdik.
İnşaat çalışmaları devam eden projelerimiz de var. Kentin her
noktasına çalışıyoruz. Seçim vaadimiz 37 proje hayat geçti. Vaat
etmediklerimiz ile birlikte 74 büyük projeyi şehrimize
kazandırdık. Omuz omuza çalıştığımız muhtarlarımız ile belli
başlı yatırımları inceleyelim istedik. Muhtarlarımızın birçoğu
yapılanları ilk defa gördüklerini ifade ettiler. Muhtarlarımızla
birlikte el birliği gönül birliği yaparak Afyonumuzu
güzelleştirmeye devam edeceğiz. Taleplerini her zaman yerine
getirmeye gayret sarf ediyoruz” dedi.>>8’DE

PROJELERİ YERİNDE İNCELEDİLER

VİZYON PROJELERİ HAYATA GEÇİRDİK

“74 büyük
projeyi

şehrimize
kazandırdık”

Veteriner hekim adayları
beyaz önlük giydi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Veteriner Fakültesi bir-
inci sınıf öğrencileri için “Beyaz Önlük Giyme Töreni” düzen-
lendi.Atatürk Kongre Merkezinde düzenlenen törene
Afyonkarahisar İkmal ve Garnizon Komutanı Tuğg. Numan
Yöner, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek,
Afyonkarahisar İl Jandarma KomutanıAlbay Yılmaz Kırgel,
Veteriner Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Turan Civelek,
Afyonkarahisar Veteriner Hekimleri Odası Yönetim Kurulu
Başkanı Muhammed Nevzat Algan ile birlikte AKÜ öğretim
elemanları, öğrenciler ve veliler katıldı.>>7’DE

Gökyüzünde görsel şölen
Şuhut Çakırözü
köyünde meteorolojinin
uyarılarının ardından
yağmur etkili oldu.
Yağmur sonrası ortaya
çıkan gökkuşağı ise
gökyüzünde görsel
şölen oluşturdu.
Vatandaşlar ise o anları
cep telefonu kamerasıy-
la görüntüledi.>>2’DE

Bin900sürücü
denetlendi

Otomobil refüje
çarparak devrildi:

2 ölü, 1 yaralı
Afyonkarahisar'da
refüje çarparak
devrilen
otomobilde 2 kişi
öldü, 1 kişi
yarlandı.>>3’TE

Kent genelinde güven-
lik güçleri tarafından
araç sürücülerine yöne-
lik denetim yapıldı.
Denetim çerçevesinde
bin 900 araç ve moto-
siklet sürücüsünün
Genel Bilgi Taraması
(GBT) üzerinden ruhsat
ve evrak kontrolleri
yapıldı. >>3’TE

Kodlama destekli atölye
çalışmaları sürüyor

Afyonkarahisar’da belediye
bünyesinde görev yapan 400
temizlik görevlisine yönelik
‘Etkili İletişim Teknikleri’ eğiti-
mi gerçekleştirildi. Belli sayıda
gruplar halinde yapılan
eğitimde temizlik görevliler-
ine güzel ve etkili konuşma ile
birlikte toplumda kabul gören
davranış şekilleri konusunda
bilgilendirme yapıldı.>>8’DE

Temizlikpersonellerine‘EtkiliİletişimTeknikleri’eğitimi

Afyon'da Afyonkarahisar'da
güvenlik güçleri
tarafından yapılan
trafik denetiminde
95 sürücüye cezai
işlem uygu-
landı.>>3’TE

Minik judocular ilk
kez mindere çıktı

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü’nün girişimleri ile Türkiye
Judo Federasyonu tarafından "100. Yıl
Süper Minikler Judo Turnuvası"
Afyonkarahisar’da yapıldı. Prof. Dr. Veysel
Eroğlu Spor Salonu'nda yapılan turnuvada
Afyon, Kütahya, Eksişehir ve Bilecik
illerinden 70 sporcu mindere çıktı.>>7’DE

Uyuşturucu
satıcılarına
operasyon

Afyonkarahisar İl Milli
Eğitim Müdürlüğü
tarafından ara tatil
döneminde anne-
çocuk kodlama destek-
li kamp çalışmaları
sürüyor. >>2’DE

Afyonkarahisar
kent merkezinde
uyuşturucu
satıcılarına yönelik
yapılan çalışmada
haklarında işlem
yapılan 3 kişiden
biri gözaltına
>>3’TE.
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Olgun’danYargıtayCumhuriyetBaşsavcısına çağrı
İYİ Parti Afyonkarahisar Milletvekili Av. Hakan Şeref Olgun, Anayasa Mahkemesi ve Yargıtay arasında yaşanan gerilime ilişkin Türkiye Büyük
Millet Meclisi’nde yaptığı konuşmada Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısına seslenerek, Anayasa'nın savunucusu olarak görev yapması gerektiğini

ve Ceza Muhakemeleri Kanunu'nun 308'inci maddesini kullanarak yargının tarafsızlığını ve bağımsızlığını sağlaması gerektiğini ifade etti.

İYİ Parti Afyonkarahisar Milletvekili Hakan
Şeref Olgun, Anayasa Mahkemesi ve Yargıtay
arasında yaşananlara ilişkin Türkiye Büyük

Millet Meclisi'nde yaptığı konuşmada Yargıtay'ın
bir kararına rağmen Anayasa Mahkemesi tarafın-
dan iptal edilen yasalara TBMM'nin ‘tanımama’
hakkının olamayacağını vurgulayarak, bu duru-
mun anayasal devletlerde kabul edilemez
olduğunu söyledi.

"BÖYLE BİR YARGISAL
DAVRANIŞ KABUL EDİLEMEZ"

Milletvekili Olgun konuşmasında şu ifadelere yer
verdi: “Günlerdir burada konuşuyoruz. Yargıtay
bir karar vermiş; nasıl bir yasaAnayasa Mahkemesi
tarafından iptal edildiğinde Türkiye Büyük Millet
Meclisi "Ben bu iptali tanımam." diyemezse, yargı
kararlarından kaynaklanan bir Anayasa ihlali varsa
yargı organı Anayasa Mahkemesinin ihlal kararına
uymayacağını söyleyemez. Böyle bir yargısal
davranış, hiçbir anayasal devlette, hiçbir hukuk
devletinde kabul edilemez.

"308. MADDE İŞLETİLMELİDİR"
Ancak, bunun çözümü de her gün bu kürsüden
konuşmak, bazı partilerin oturma eylemi, bazı
partilerin Yargıtay önünde gidip açıklama yap-
ması, bu işi çözmemektedir. Burada görev,
Cumhuriyet ve Anayasa'nın teminatı olan ve ülke
genelinde ceza adaletinin gerçekleşmesinde,
hukuk güvenliğinin sağlanmasında etkin rol oyna-
ması beklenen, adı üzerinde Yargıtay Cumhuriyet
Başsavcılığına aittir. Anayasa'yı fiilen işlevsiz
kılan, normlar hiyerarşisini, Anayasa'nın üstün-
lüğünü yok sayan bu kararın, Yargıtay açısından
tarihe kara bir leke olarak geçmemesi için derhâl
yapılması gereken şey, yargının tarafsız ve
bağımsız olduğuna güvenin tekrar tesisi için
Ceza Muhakemeleri Kanunu'nun 308'inci mad-
desini işletmektir.

"NEDİR BU 308'İNCİ MADDE?"
Nedir bu 308'inci madde? Yargıtay Ceza
Dairelerinden birisinin kararına karşı, Yargıtay
Cumhuriyet Başsavcısının Yargıtay Ceza Genel

Kuruluna, bu dosyayı itirazen göndererek, tekrar
5 hâkim değil, 25 yüksek yargıç tarafından bir
daha incelenmesini sağlamaktır. Kanunumuz, bu
konudaki tek yetkiyi Yargıtay Cumhuriyet
Başsavcısına vermiştir. İnanıyorum ki 25 yüksek
hâkimden böyle bir kararın çıkmasına, hiçbir
hukukçunun böyle bir karara oy vermeyeceğine
inanıyorum.

"YARGITAY CUMHURİYET
BAŞSAVCISINA SESLENİYORUM"

Bu sebeple, ben, buradan Yargıtay Cumhuriyet
Başsavcısına sesleniyorum: Bu millet bu
Anayasa'yı yaptı. Bu Anayasa'yla sana
Yargıtay’ın, cumhuriyetin savunucusu, bekçisi
görevini verdi. Maaş alıyorsun, ülkemizin en
büyük Cumhuriyet Başsavcısısın. Yargıtay
Cumhuriyet Başsavcılığı demek, kırmızı plakalı
arabalarla, onlarca polis korumalarla temsil göre-
vi yapmak değildir, Anayasa'yı, hukuku, milletin
hakkını, hukukunu savunmaktır diyor, hepinize
saygılarımı sunuyorum.” >>İZZET IŞIK

ÖğrencilerearatatilhediyeleriNihatBaşkan’dan
Okulların ara tatile girmesinin ardından Dinar Belediye Başkanı Nihat

Sarı, öğrencilere ara tatillerini verimli geçirmesi temennisinde bulunarak;
geleceğimizin istikbali ve teminatı öğrencilere müjdeli bir paylaşım yaptı.

Eğitime ve öğrencilere her zaman destek
veren Belediye Başkanı Nihat Sarı, Ara tatil
döneminde kitap okurken ve ders çalışırken
fotoğraflarını sosyal medya üzerinden pay-
laşarak; yapılan paylaşımların görülmesi
adına Facebook: Nihat Sarı hesabı ve
İnstagram: nihatsaribaskan hesaplarını
etiketlemeleri durumunda öğrencilerimize
sürpriz hediyelerin verileceğini belirtti. 17
Kasım 2023 Cuma günü saat: 17.00’ye kadar
paylaşım yapan öğrenciler ve veliler 0532
778 1874 nolu WhatsApp hattımız üzerinden
veya Belediye Basın Yayın ve Halkla İlişkiler
Müdürlüğü (2.Kat)’tan hediye için başvuru-
larını yapabilirler. >>MEHMET KASAL

Gökyüzünde görsel şölen
Afyonkarahisar’ın Şuhut ilçesinde yağmur sonrasında
ortaya çıkan gökkuşağı adeta görsel şölen oluşturdu.

Şuhut Çakırözü köyünde meteorolojinin uyarılarının ardından yağmur etkili
oldu. Yağmur sonrası ortaya çıkan gökkuşağı ise gökyüzünde görsel şölen
oluşturdu. Vatandaşlar ise o anları cep telefonu kamerasıyla görüntüledi. Çek-
ilen görüntüler özellikle sosyal medyada büyük ilgi gördü. >>İHA

Kodlama destekli atölye çalışmaları sürüyor
Afyonkarahisar İl Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından ara tatil döneminde

anne-çocuk kodlama destekli kamp çalışmaları sürüyor.

Anne- çocuk Kodlama destekli atölye çalışmalarında amaç
öğrencilerin çevrelerinde gözlemledikleri gerçek dünya prob-
lemlerini çözebilmeleri için, mühendislik, teknoloji ve matem-
atik disiplinlerini kullanarak ürün oluşturabilmeleri hedefleniyor.

Anne- çocuk kodlama destekli atölye çalışmalarına İl Milli
Eğitim Müdür Yardımcısı Musa Dinçgez ziyarette bulundu ve
eğitimine katılım gösteren öğrenci ve velileri tebrik ederek
öğrencilere katılım sertifikalarını verdi. >>MEVLÜT TINAS

Afyonkarahisar'da
trafik kazası: 7 yaralı
Afyonkarahisar'da otomobilin traktör römorkuna çarpması sonucu
yaşanan kazada 7 kişi yaralandı. Edinilen bilgilere göre, B.A.C,
idaresindeki 34 SG 5783 plakalı otomobil, Afyonkarahisar -Konya
kara yolunun 10. kilometresi Salar Kavşağı'nda M.Ş'nin kullandığı
03 AEG 677 plakalı traktörün römorkuna çarptı. İhbar üzerine kaza
yerine sağlık, polis ve jandarma ekipleri sevk edildi. Kazada, oto-
mobil sürücüsü ile araçlardaki 6 kişi yaralandı. Yaralılar, ambu-
lanslarla Afyonkarahisar Devlet Hastanesine kaldırıldı.>>İHA
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Bin900sürücü
denetlendi
Afyonkarahisar'da güvenlik güçleri tarafından yapılan

trafik denetiminde bin 900 sürücü kontrol edildi.

Kent genelinde güvenlik güçleri tarafından araç sürücülerine yönelik dene-
tim yapıldı. Denetim çerçevesinde bin 900 araç ve motosiklet sürücüsünün
Genel Bilgi Taraması (GBT) üzerinden ruhsat ve evrak kontrolleri yapıldı.
Yapılan denetim çerçevesinde 54 sürücüye hız sınırını aşmak, 30 sürücüye
hatalı araç park etmek, 17 sürücüye muayenesiz araç kullanmak ve 41
sürücüye diğer trafik kurallarına uymama olmak üzere toplamda 142 araç
ve motosiklet sürücüsüne cezai işlem uygulandı. >>İHA

Devrilen tırın sürücüsü yaralandı
Afyonkarahisar’da şarampole devrilen tırın sürücüsü yaralandı.
Kaza, Çay ilçesi Eber köyü yakınların-
da meydana geldi. Edinilen bilgilere
göre, M.Y., idaresindeki 42 AJZ 153
plakalı tır sürücüsünün henüz belirlen-
emeyen bir sebepten ötürü direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi sonucu kon-
trolden çıkarak yol kenarındaki şaram-
pole devrildi. Kazada sürücü M.Y.,
yaralandı. Yaralı sürücü ardından
çevredekilerin haber vermesi üzerine
olay yerine gelen ambulans ile hastan-
eye kaldırıldı. Kazanın ardından jan-
darma tarafından inceleme başlatıldı.
>>İHA

Kaymakam Artar, köylülerin
isteklerini dinledi

Afyonkarahisar Sinanpaşa Kaymakamı Yaşar Artar,
Kayadibi ve Nuh köylerini ziyaret ederek, muhtarlardan

köylerin ihtiyaçları hakkında bilgiler aldı.
Kaymakam Artar protokol üyeleri ile birlikte Kayadibi ve Nuh köylerini ziyaret
etti. Gittiği köylerde köy muhtarları ve sakinleri tarafından karşılanan Artar
vatandaşların ihtiyaçları ve sorunları hakkında bizzat kendilerinden bilgiler
aldı. Artar köy sakinlerinin ihtiyaçlarını muhtarlara işbirliği içinde çözecek-
lerini belirterek ziyareti sonlandırdı. >>İHA

Otomobil refüje çarparak devrildi: 2 ölü, 1 yaralı
Afyonkarahisar'da refüje çarparak devrilen otomobilde 2 kişi öldü, 1 kişi yaralandı.
Edinilen bilgilere göre, C.K. (27) idaresindeki 03 ABS
771 plakalı otomobil, Afyonkarahisar - Kütahya kara
yolunun 26. kilometresi Bayramgazi Köyü yakınlarında
refüje çarparak devrildi. Kazada, sürücü ile otomobilde-
ki S.K. (58) ile M.K. (68) ağır yaralandı. İhbar üzerine
olay yerine sağlık, jandarma ve polis ekipleri sevk edil-
di. Ambulanslarla Afyonkarahisar'daki hastanelere
kaldırılan yaralılardan S.K. ile M.K. müdahaleye rağ-
men kurtarılamadı. >>İHA

Hafif ticari araçla otomobilin
çarpıştığı kazada 2 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da hafif ticari araçla otomobilin

çarpıştığı kazada 2 kişi yaralandı.
Kaza, Dinar ilçesi Bağcılar köyü yakınlarında meydana geldi. Edinilen bilgilere göre,
İ.A., yönetimindeki 03 F 0099 plakalı hafif ticari araç ile E.A., idaresindeki 32 LD 391
plakalı otomobil çarpıştı. Çarpışmanın etkisi ile savrulan araçlardan biri şarampole
girerek durabilirken, kazada sürücülerden E.A. ile N.A., yaralandı. Yaralılar çevre-
dekilerin haber vermesi ile olay yerine gelen ambulanslar ile hastaneye kaldırıldı.
Kazanın ardından jandarma tarafından inceleme başlatıldı. >>İHA

Afyonkarahisar'datrafik denetimi
Afyonkarahisar'da güvenlik güçleri tarafından yapılan
trafik denetiminde 95 sürücüye cezai işlem uygulandı.
Kent genelinde güvenlik güçleri tarafından araç sürücülerine yönelik trafik güven-
liğinin sağlanması için denetim yapıldı. Denetim çerçevesinde bin 150 araç
sürücüsünün Genel Bilgi Taraması (GBT) üzerinden ruhsat ve evrak kontrolleri
yapıldı. Yapılan denetim çerçevesinde 52 sürücüye hız sınırını aşmak, 29
sürücüye hatalı araç park etmek, 6 sürücüye muayenesiz araç kullanmak ve 24
sürücüye diğer trafik kurallarına uymama olmak üzere toplamda 95 sürücüye
cezai işlem uygulandığı kaydedildi. >>İHA

Uyuşturucu satıcılarına
yönelik operasyon

Afyonkarahisar kent merkezinde uyuşturucu
satıcılarına yönelik yapılan çalışmada haklarında

işlem yapılan 3 kişiden biri gözaltına alındı.

Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü Narkotik Suçlarla Mücadele
Şube Müdürlüğü sokak satıcılarına yönelik çalışmalarına devam
ediyor. Yapılan çalışmalar kapsamında Merkeze bağlı Ataköy
mahallesinde ikamet aramasında 13 fişek diye tabir edilen içime
hazır 8,14 gram metamfetamin maddesi, 9 adet sentetik ecza, 1
adet ruhsatsız tabanca ele geçirildi. N.K. (41), Ü.G. (41) hakkında
‘Uyuşturucu Madde Kullanmak Suçu’ndan adli işlem yapılırken,
Ç.Ç.'ye (35) ise "Uyuşturucu Madde Ticareti Yapmak Suçu" kap-
samında gözaltına alındı.>>İHA



4416 Kasım 2023 PERŞEMBE

“Geçmeyen boğaz ağrısı, birçok
hastalığın habercisi olabilir”
Enfeksiyon Hastalıkları ve Klinik Mikrobiyoloji Ana Bilim Dalı Başkanı Dr. Öğr. Üyesi Mustafa

Tanrıverdi, geçmeyen boğaz ağrılarının birçok hastalığın habercisi olabileceğini söyledi.
“Strep A, İnfluenza (Grip), Soğuk Algınlığı
(Nezle) gibi enfeksiyonlar, uzun süre ve bazen
şiddetli boğaz ağrılarına neden olabilir” diyen
Dr. Öğr. Üyesi Tanrıverdi, bu hastalıklara yöne-
lik bilgiler paylaştı. Dr. Öğr. Üyesi Tanrıverdi,
“Strep A, bademcik ve yutağın akut bakteriyel
enfeksiyonudur. Bakteriler içinde en sık etken A
grubu beta hemolitik streptokok (AGBHS) olan S.
pyogenes’tir. Bu yüzden halk arasında Strep A
enfeksiyonu olarak bilinir” dedi.
Gelişmekte olan ülkelerde Strep A sıklığının
gelişmiş ülkelere göre 5-10 kat fazla olduğunu
belirten Dr. Öğr. Üyesi Tanrıverdi, şöyle devam
etti: “Strep A yakın temas, solunum yolu ve cilt
lezyonlarından bulaşabilir. Kuluçka süresi 2-4
gündür. Hastalık ani başlar. Ateş 38 C’nin
üzerindedir. Boğaz ağrısı, yutma güçlüğü, baş
ağrısı, halsizlik, kas ve karın ağrısı, bulantı,
kusma, boyunda ağrılı lenf bezleri görülebilir.
Zamanında tedavi edilmeyen ve yeterli tedavi
almayan hastalarda akut romatizmal ateş (ARA)
ve akut glomerulonefrit (böbreklerdeki küçük fil-
trelerin iltihaplanması) komplikasyonları gelişe-
bilir. Tanıda hastanın klinik görünümü (Ateş,
öksürük olmaması, boyunda büyümüş lenf bez-
leri, bademciklerin büyümesi ve hastanın yaşının
3-14 yaş arası olması) ve hızlı antijen testi kul-
lanılır.” Strep A tedavisinde penisilin alerjisi
yoksa ilk seçeneğin penisilin olduğunu vurgu-
layan Dr. Öğr. Üyesi Tanrıverdi, şunları kaydetti:
“Tek doz benzatin penisilin G, kas içine yapılır.
Beraberinde semptomatik tedavi verilir. Penisilin
alerjisi beklenmese dahi, bu tedaviyi acil müda-
hale yapılabilecek bir merkezde uygulamak ve
hastayı 30 dakika gözlem altında tutmak önerilir.

Korunmada genel hijyen kurallarına dikkat
edilmeli, kalabalık yaşanan yerlerde havalandır-
manın iyi olması sağlanmalıdır.” Dr. Öğr. Üyesi
Tanrıverdi, gribin yüksek ateş, baş ağrısı,
öksürük, yaygın kas ağrısıyla seyreden, burun,
boğaz, üst solunum yolları bazen de akciğerleri
tutan, salgınlar yapabilen bir enfeksiyon hastalığı
olduğuna dikkat çekti.
Dr. Öğr. Üyesi Tanrıverdi, “Grip, influenza
virüsünün neden olduğu, genellikle yıl içerisinde
sonbahar ve kış aylarında daha sık görülen
bulaşıcı bir hastalıktır. Bu virüs, her yıl belirli
sayıda insanı etkiler ve hastalanmasına neden
olur” ifadelerine yer verdi. Grip belirtilerinin
virüsün vücuda girmesinden sonraki 1-3 gün
içerisinde ortaya çıktığının altını çizen Dr. Öğr.
Üyesi Tanrıverdi, bu belirtileri şöyle sıraladı:
“Ateş yükselir (38 C ve üzeri) ve titreme görülür,
bunlara baş ve karın ağrısı eşlik eder. Kuru

öksürük yanında eklem ve boğaz ağrıları, iştahsı-
zlık, burun akıntısı, hapşırma da görülebilir.
Çocuklarda bu duruma kusma ve ishal eşlik ede-
bilir, küçük çocuklarda dikkat edilmesi gereken
ek belirti huzursuzluk, iştahsızlık ve uyku
halidir.” Belirtilerin hastanın günlük işlerini etk-
ileyecek düzeye ulaşabileceğinin altını çizen Dr.
Öğr. Üyesi Tanrıverdi, “Halsizlik grip geçtikten
sonra bile birkaç hafta devam edebilir. Şikâyetler
genellikle 7 gün sürer, ilk 2-3 gün içerisinde şid-
detlenir ve sonrasında düzelme başlar ancak
iyileşme süresi 1-2 haftaya kadar da uzayabilir”
diye konuştu. Dr. Öğr. Üyesi Tanrıverdi,
nezlenin burun akıntısı, aksırık, boğaz ağrısı ve
genellikle hafif bir baş ağrısının eşlik ettiği bir
enfeksiyon hastalığı olduğunu hatırlattı. “Bu
belirtilere öksürük, iştahsızlık, halsizlik ve nadir

olarak ateş eklenebilir” diyen Dr. Öğr. Üyesi
Tanrıverdi, sözlerini şöyle sürdürdü: “Bu
hastalığa yaklaşık 200 farklı virüs etken olur.
Hastalığın en sık nedeni rinovirüslerdir.
İnsanlarda en sık rastlanan enfeksiyon hastalık-
larından biri olan soğuk algınlığı, sonbahar ve kış
aylarında sık görülür. Yetişkinler yılda 2-3,
çocuklar 6-12 defa hastalığa yakalanabilirler.
Damlacık yoluyla doğrudan veya kontamine
yüzeylerden dolaylı temasla bulaş olur.
Semptomatik tedavi yapılır. Ağrı kesiciler ve ateş
düşürücüler kullanılır. Antibiyotikler kullanıl-
maz. Erişkinlerde birinci kuşak antihistaminikler,
dekonjestanlar denenebilir. En iyi destek tedavisi
bol sıvı tüketmek ve istirahat etmektir. El yıkama
ve antiseptik kullanımı virüs yayılımını azaltır.
Eldiven ve maske kullanılabilir”>>İHA

Parklarda bolca bulunmaya
başlanan at kestanelerine dikkat
Birçok parkta bolca bulunan ve sonbaharla birlikte ağaçlardan dökülen
at kestanelerinin geleneksel tıpta krem ve ilaç yapımında kullanıldığı,

çiğ olarak tüketilmesinin ciddi zehirlenmelere sebep olacağı belirtilerek
özelikle çocukların korunması gerektiği belirtiliyor.

Birçok parktaki kestane ağaçları meyvelerini dökmeye
başladı. Vatandaşalar, son zamanlarda havalarında soğu-
masıyla kestane zamanının geldiğini düşünerek parklarda
yetişen kestaneleri toplama başladı. Parkta bulunan bazı
vatandaşlar, bu kestanelerin at kestanesi olduğunu ve
zehirli olduğu konusunda uyardı. Parkta oturan vatan-
daşlar, bu ağaçlardan toplanan kestaneler, tatlı kestane ile
karıştırıldığında ciddi sağlık problemlerine yol açabildiğini
ifade etti. Vatandaşlar, at kestanesinin yabani kestane
olarak da bilindiğini ve insanlar için tüketiminin zehirlen-
melere neden olabildiği, bu sebeple özellikle çocukların
korunması gerektiğin belirttiler. At kestanesi tohumları

geleneksel tıpta yüksek ateşin düşürülmesi, bağırsak ve
mesane sorunlarıyla mücadele, eklem ağrısı ve yumuşak
doku şişliklerinin giderilmesi amacıyla kullanılmaktadır.
At kestanesinin sağlık üzerinde çok faydası olsa da, çiğ bir
şekilde tüketilmemesi gerekir. Ağacın meyvesi, çiçeği,
kabuğu ve tohumu krem ve ilaç yapımında kullanılır.
Ancak at kesnatesi, eskulin adıyla bilinen bir zehir içerdiği
için, tüketilmesi ölümcül sonuçlara yol açabilir. Eskulin
maddesi DNA hasarına yol açtığından tehlikelidir. Baş
ağrısı, mide bulantısı, felç, koma ve ölüme neden olabilir.
Bu nedenle at kestanesi halk tarafından çok fazla kullanılan
ve tercih edilen bir bitki değildir.>>İHA

Yağbezelerinin4özelliğinedikkat
Doç. Dr. Türken Bahadır Arıkan, yağ bezeleri

ve tedavi yaklaşımları ile ilgili bilgi verdi.
Lipom, çoğunlukla cilt dokusu altında, kas
dokusu üzerinde ortaya çıkan, yavaş
büyüyen, yağ hücrelerinden oluşan kitledir.
Parmakla üzerine hafifçe basıldığında kolay-
ca hareket eden lipomlar çoğu zaman orta
yaştaki insanlarda olmaktadır. Bazı insan-
ların birden fazla lipomu olabilmektedir. İyi
huylu yağ dokusu tümörünün en yaygın
şekli olan lipomlar, cilt altında 'yağ topu' gibi
göründükleri için yağ bezesi olarak
adlandırılır. Lipomlar iyi huylu bir yapıya
sahiptir. Nadir olmasına rağmen,
liposarkomlar gibi hızlı büyümeleri, hareketli
olmamaları ve muhtemel lokal ağrılı olmaları
lipomlardan ayrılabilir. Ancak bunlar çok
nadir görülmektedir. Vücudun bazı böl-
gelerinde ortaya çıkan yağ bezeleri insanlar-
da takıntı haline gelebilmektedir.

Yağ bezeleri bir kanser türü değildir
Yağ hücrelerinin anormal bir şekilde kontrol-
süzce büyümesiyle subkutiste gelişmekte ve
etrafı fibröz bir kapsülle çevrili yağ birikimi
ortaya çıkmaktadır. Yağ bezelerinin 1 cm’den
15-20 cm’ye kadar büyüyebilmekte, görsel
açıdan zamanla sorun olmaktadır. Yağ
bezeleri bir kanser türü değildir ve genellikle
vücuda herhangi bir zararı da yoktur. Ancak
büyüdükçe artan ağır seviyesi nedeniyle cer-
rahi ile alınması gerekebilir. Yağ bezesi aldır-
manın herhangi bir riski yoktur. Yağ
bezelerinin nedeni tam olarak bilinmemekte-
dir. Lipomların oluşmasında genetik faktör-
lerin etkili olduğu düşünülmektedir. Yağ
bezelerinin oluşumunda diyabetin,
obezitenin ve dislipideminin yani yüksek
lipid seviyesinin (kolesterol veya trigliser-
itler) ile ilişkileri bulunmuştur.
Yağ bezelerinin oluşmasında risk faktörleri
de etkilidir

40- 60 yaş arasında olmak. Yağ bezeleri her
dönemde ortaya çıksa da, en çok bu yaş grubun-
da görülmektedir. Ailesinde yağ bezesi olan
bireylerde görülme olasılığı yüksektir.

Yağ bezesi mi tümör mü?
Yağ bezeleri vücudun herhangi bir yerinde
oluşabilmektedir. Genelde kafada, bacakta
oluşan yağ bezeleri görünür alanda olduğu için
büyüdükçe çok can sıkıcı hale gelebilmektedir.
Yağ bezeleri genellikle boyun, omuzlar, sırt,
karın, kollar ve uyluklarda oluşabilmektedir.
Üzerine basıldığında yumuşak, hamur
kıvamında olan yağ bezeleri, parmaklarla
tutulup vücut üzerinde hareket ettirilebilmekte-
dir. Bu lezyonlar genellikle 5 cm’den küçük
olmaktadır. Ancak zamanla büyümektedir.
Geçirilen travmayla bağlı olarak içinde yağ
nekrozu oluşabilmekte ve sertleşerek ağrıya
neden olabilmektedir. Büyüyen yağ bezeleri cilt
altındaki yakın sinirlere baskı yaptığı için ağrı
ortaya çıkmaktadır..>>İHA
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RektörProf.Dr.Karakaş,Sosyolojibölümüöğrencileriilebirarayageldi
Karakaş “Sosyologiyibirgözlemciolmalı”
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, 14 Kasım Dünya Sosyologlar Günü dolayısıyla Sosyoloji Kulübü

tarafından düzenlenen programda Fen Edebiyat Fakültesi Sosyoloji Bölümü öğrencileri ile Erdal Akar konferans salonunda bir araya geldi.

AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’ın
“21. Yüzyılda Sosyolog Olmak” konusunu
anlattığı konferansa; Fen Edebiyat

Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Hüseyin Koçak,
Sosyoloji Bölümü öğretim elemanları,
akademisyenler ve öğrenciler katıldı. Açış konuş-
masını yapan Fen Edebiyat Fakültesi Dekanı
Prof. Dr. Hüseyin Koçak, Rektör Karakaş’ın
yoğun programı içerisinde kendilerine vakit
ayırdığı için teşekkür etti. Koçak, “Rektörümüzün
30 yıllık bir emeği var. Yakın bir zamanda da
bölüm başkanlığını bana tevdi etti. İnşallah
hakkını veririz. Hocamızı, mahcup etmeyiz. Bu
bölümde, Hocamızın kendi çocuklarına gösterdiği
emekten fazla emeği vardır. Bunu bilenler bilir.
Her zaman bizim yanımızda oldu” diye konuştu.
Açış konuşmasının ardından AKÜ Rektörü Prof.
Dr. Mehmet Karakaş, “21. Yüzyılda Sosyolog
Olmak” konusunu anlattı. 14 Kasım Dünya
Sosyologlar Gününde Sosyoloji Bölümü öğrenci-
leri ile bir arada olmaktan duyduğu memnuniyeti
dile getiren Karakaş, “Dünya Sosyologlar
Gününde öğrencilerle bir arada olmaktan mut-
luyum. Ders, söyleşi, seminer, konferans bunlar
araştırmanın dışında bir akademisyenin zevk
alarak yaptığı işlerdir. Ben uzun zamandır idare-
cilik yapıyorum. Onların dışında da çok idarecilik
görevlerimiz oldu. Sadece üniversitede değil,
YÖK, Üniversitelerarası Kurul, TÜBİTAK, TÜBA
ve ÖSYM gibi çeşitli yükseköğretim kurumlarında
komisyon, kurul ve çalışma gruplarında bulun-
dum. Hala da Rektörlük dışında bu görevlerim
devam ediyor” dedi.

“SOSYOLOJİ, TOPLUMU ANLAMA
VE AÇIKLAMA ÇABASIDIR”

Sosyolojinin bir bilim olarak, Batı Aydınlanma
sürecine paralel olarak oluşan bir bilim olduğunu
ifade eden Karakaş, şunları kaydetti: “Sosyolog
da bu bilimin ortaya çıkması ile birlikte tanım-
lanan bir meslek olarak nitelendirilir. Modern
sosyal bilim konsepti ve modern sosyal bilim
felsefesi açısından baktığınızda böyledir. Sosyal
bilim sadece modern ile mi sınırlıdır? Zaman dili-
mi ve gelişmeler açısından baktığınızda tabii ki
değildir. Sosyoloji, toplumu anlama ve açıklama
çabası ile tanımlanır. İnsanoğlu içinde yaşadığı
toplumu, toplu halde yaşamaya başladıktan
itibaren hiç merak etmemiş mi? Anlamaya ve
açıklamaya çalışmak istememiş mi? Toplu halde
yaşamaya başladığı andan itibaren insan
çevresini, doğayı, kendi dışındaki insanları merak
etmiş ve bu merakına dair sorular oluşturmuş. Bu
sorulara cevaplar aramış. Dolayısıyla toplumun
hakikatine ve gerçekliğine dair açıklama yapmış.
Anlamaya çalışmış. Bunu din, sihir, büyü, felsefe
gibi değişik çerçevelerde yapmış. Modern bilim
perspektifinde yapmaya başladığı andan itibaren
modern bilimin paradigması içerisinde yer bul-
maya başladıktan sonra modern bilim
çerçevesinde yapmıştır. Aslında modern bilimin
geliştirmiş olduğu metodolojik yaklaşımlarla
toplumu anlama ve açıklama çabası içerisine gir-
ildikten sonra bilim gayesi ile bilim perspektifinde
toplumu açıklama çabasına girilmiştir. Belli
ölçülerde bu doğrudur.”

“SOSYOLOJİK DÜŞÜNCENİN TARİHİ
İNSANLIK TARİHİ İLE BAŞLAR”

Sosyoloji biliminin toplumun tarihselliğinden ve
soyutluğundan bağımsız tanımlanmasının eksik
bir tanımlama olacağını kaydeden Karakaş, “Tek
başına tarihselliği ile de tanımlayamazsınız.
Başka tanımlanmış kriterlere göre de tanımlaya-
mazsınız. Çünkü toplum çok karmaşık ve kom-
pleks ilişkiler dünyasının oluşturduğu bir yapı ve
olgudur. Bundan dolayı biz bu modern perspek-
tifinin içinde sosyolojiyi bir bilim olarak tanımlaya-
cağız. Şimdiye kadar sosyoloji tarihi adına

yapılmış çalışmaları yok saymayacağız. Burada
bir ayrım yaparak sosyolojik düşünceyi, sosyolo-
jik bilgiyi modern sosyoloji bilgisinden belli
ölçülerde ayrıştırmamız gerekiyor. Soyutlama
değil, ilişkisizlendirme değil ayrı tanımlama” diye
konuştu. Sosyolojik düşüncenin, insanoğlunun
var olduğu andan itibaren var olduğunu belirten
Karakaş, “Sosyolojiye ilişkin bütün tanımlar sosy-
olojik düşüncenin evreninde yapılmıştır.
Dolayısıyla sosyolojik düşüncenin tarihi insanlık
tarihi ile başlar. Sosyolojinin bilim olarak tarihinin
ise 200 yılı aşkın bir serüveni vardır. Burada
Dünya Sosyologlar Günü itibariyle 1901 tarihi
sosyolojinin modern perspektifi açısından da geç
bir tarihtir. Ama kim bir olguyu erken ya da ilk
tanımlarsa o olguya dair hakikat oymuş gibi kab-
ullenilir” dedi. Bilimin, tanımlarla ilerlediğini vurgu-
layan Karakaş, sözlerine şöyle devam etti:
“Tanımlama yapamıyorsanız, yaptığınız bilimle
ilgili bir sonuca ulaşmamışsınız demektir.
Tanımlama, sınırlama ve sınırlama olmadan da
bir konunun hakikati hakkında da sistematik
görüş bildirme imkanınız olmuyor. Sosyoloji
toplumun hakikatini anlama ve açıklama
çabasıdır. En kısa şekilde bu şekilde tanımlıy-
oruz. Sosyolog bu çabayı sahip olduğu sosyolojik
bilgiye vukuyet sağlar. Bu okuma ile sağlanır.
Sahip olduğu veya sosyoloji derslerine katılarak,
sosyoloji ile ilgili sosyolojik bilginin anlatıldığı
ortamlarda bulunarak bu müktesebat oluşturulur.
Takip ettiği bu bilgilenme sürecinde öğrendiği
yöntemler vardır. Bunlardan birini tercih eder.
Tercih ettiği yönteme, bu süreçlerde kendinde
kabiliyet olan ama hem bu sahip olduğu bu sosy-
olojik bilgi hem de takip etmiş olduğu bilimsel
yöntemle geliştirdiği sosyolojik muhayyileye
dayanarak bu gayreti gösteren kişi sosyologdur.”

SOSYOLOG İÇİN ÖNEMLİ 3 OLGU
Sosyoloji lisans programının ve daha sonraki
lisansüstü süreçlerin temel gayesinin öğrenciye;
sosyolojik bilgi öğretebilmek, yöntemler kavrata-
bilmek ve muhayyilesini geliştirmek olduğunu
ifade eden Karakaş, şunları söyledi: “Sosyologda
aranan bir anlamda temel vasıflar bunlardır. Eğer
siz sosyolojiye dair üretilmiş bilgilerden haberdar
değilseniz, bu bilgileri derleyen metodolojilerden
haberdar değilseniz ve bu müktesebata dair sizin
denklemler arasında ilişki kurabilme gücünüz
gelişmemişse onu anlayamazsınız. Muhayyile
varsa o ilişkiyi hemen kurarsınız. İlişki arasındaki
denklemi kurar, problemi görür, tespit eder, teşhis
eder ve çözümleme yaparsınız. Muhayyileden
kast ettiğimiz; problem çözebilme gücü, ilişki
kurabilme kabiliyeti, değişkenler arasında ilişki
oluşturabilme yaklaşımıdır. Bütün bunlar,
muhayyileyi oluşturur. Bu, size yorum yapma
gücü verir. Açıklama kabiliyetinizi geliştirir. Eğer
muhayyile kısmı yoksa 20. yüzyılda da 21. yüzyıl-
da da sosyolog olamazsınız. Sosyoloji bilgisine
sahip insanlar olursunuz ama sosyolojik muhayy-
ile dediğimiz o kapasite yoksa bu bilginin çok
fazla bir faydası olmaz ya da bu bilgiyi kullanma
imkanınız olmaz. O yüzden bu 3 olgu sosyolog
için gereklidir. Sosyolojinin genel müktesebatına
sahip olmak, metodolojisini kavramak ve
muhayyile gücünüzü geliştirmek.”

3G FORMÜLÜ
Sosyoloğun çalışma stratejisinin olması gerektiği-
ni vurgulayan Karakaş, “Ben bu çalışma strate-
jisini sosyolojiye giriş dersini anlatırken 3G for-
mülü ile anlatıyorum. Bunlar; geçmiş, günümüz
ve gelecektir. Sosyoloji ve sosyolog bunlar
içerisinde günümüze odaklanır. Günümüzü anla-
maya çalışır. Olmakta olanı anlamaya çalışır.
Olmakta olanı anlayıp açıklamaya çalışır. Sosyal
olaylar için yaşadığımız zaman dilimi açısından
sıfır noktası yoktur. Etkilendiği mutlaka negatif ya
da pozitif geçmiş bir bağlantısı vardır. Dolayısıyla
geçmişe bakar, günümüze odaklanır. Geçmişe
baktık, günümüzde olanları gözlemledik, belirli bir
bilgi derlemesi yapıp sonuçlara ulaştık. Sosyolog
için bu yeterli değildir. Geleceğe ilişkin ön
görüsünün de olması lazım. Yani gelecek ile ilgili
değerlendirmeler de yapabilmelidir” diye konuştu.

“TARİH GELECEĞE İLİŞKİN
DE BİR TASAVVUR OLUŞTURMAMIZA DA

İMKAN SAĞLAR”
Sosyoloji için tarih bilgisinin ve antropolojinin
sosyolojik bilgiyi oluşturma ve muhayyileyi
geliştirme açısından oldukça önemli olduğuna
değinen Karakaş, “Bu anlamda geçmişi bilgisine
tarihten ulaşıyoruz. Tarih kadim bir sosyal bil-
imdir. Tarih, kadim bir sosyal bir bilim ise neden
sosyolojiye ihtiyaç vardır sorusuna, tarihin yeter-
sizliğinden cevabını veriyoruz. Geçmişi bize gös-
terir. Ama tarih geleceğe ilişkin de bir tasavvur
oluşturmamıza da imkan sağlar. Günümüzde
olmakta olana ilişkin anlayabilmemiz için yeterli
veriyi sunmaz. Destek sağlar. Destek sağladığı
için biz geçmişe bakıyoruz. Sosyolojinin bilim
olarak ortaya çıkışının temel nedenlerinden biri;
olmakta olanı anlama açısından tarihin yetersi-
zliği, iktisadın da sınırlılığıdır. Yoksa bu her iki bil-
iminde sosyolojinin incelediği nesne olan toplumu
odak alır. Zaten sosyal bilim olarak hepsi aynı
şemsiyenin altındadır” dedi. yüzyılda nasıl bir
sosyolog olmalı sorusuna yaklaşımlar geliştirdiği-
ni ifade eden Karakaş, geliştirdiği yaklaşımları tek
tek açıklayarak anlattı. Karakaş, şunları söyledi:
“21. yüzyılda sosyolog, disiplinler arası birikim ve
bakış açısına sahip olmalı. İçinde bulunduğumuz
şartlar, sosyal bilimin gelmiş olduğu seviye ve

bugün sosyal bilim felsefesinin sahip olduğu yeni
trendler dikkate alındığında bugün artık bizim
disiplinler bir anlayışla sosyoloji yapma
imkanımız kalmamıştır. Disipliner sosyoloji, mod-
ern bilimin ortaya çıktığı ve bu bilime eşlik eden
siyasal ve toplumsal süreçlerin şekillendiği döne-
min karakterine uygun olarak yapılmıştır. Bu
dönemin temel siyasal karakteri ulus devlettir.
Birey karakteri de ulusa ait olan bir tipolojidir.
Öncesinde imparatorluklar vardı. İmparatorluklar
kozmopolit yapılardı. Değişkeni çok fazlaydı.
Homojinetisi yoktu. Heterojen bir yapıya sahipti.
Ama ulus devlet homojinite üzerine kurgulanmış
bir siyasal yapıydı. Bu siyasal yapı içerisinde olan
bitenleri anlayabilmek için sosyal bilimciler zihin-
lerini buna odakladılar ve sosyal bilim dünyasın-
da imparatorluklar döneminde olan bilim yapma
biçimi filozofikti. Burada disipliner hale
dönüştürdüler. Her bilim kendi kavramsal
dünyasını, kendi teorilerini, kendi metodolojisini
geliştirerek diğerlerinden de bağımsız olduğu
iddiası ile değerlendirdi. O dönemin siyasal,
toplumsal hakikatine paralel olarak disipliner
anlayış ortaya çıktı. Zaman içerisinde özellikle II.
Dünya Savaşından sonra ve 1980’li yıllar
itibariyle daha somutlaşan 2000’li yıllara
damgasını vuran gelişmeler, sosyal bilim
dünyasında da yeni kavramları ortaya çıkardır.
Bu disiplinler anlayışa yönelik çok ciddi eleştirel
bakışlar ortaya çıktı. Siyasal boyutları olan
gelişmeler, sosyal bilim felsefesinin paradig-
masında da yeni muhayyilelerin çıkmasına yol
açtı. Artık sosyal bilimleri yeniden düşünelim
denildi. Bu disipliner, dar, ilişkisiz ve yardımlaş-
masız sosyal bilim üretme anlayışı ile artık yol
yürüyemiyoruz, olan biteni anlayamıyoruz denildi.
O zaman multi-disipliner dedikleri anlayış ile bilim
yapalım denildi. Bugün geldiğimiz noktada disi-
plinlerarası bir perspektif geliştirmeden sosyoloji
yapmak mümkündür ama geçerli değildir. Üret-
tiğiniz bilginin geçerli olmasını istiyorsanız multi-
disipliner bir perspektifte meseleyi ele
almalısınız. Dolayısıyla 21. yüzyıl sosyoloğunda
olması gereken en önemli vasıflardan birisi disi-
plinler arası birikim ve bakış açısıdır.”
“SOSYOLOG ANALİTİK DÜŞÜNME KAPASİTESİNE

SAHİP VE ELEŞTİREL OLMALI”
Sosyoloğun analitik düşünme kapasitesine sahip
olması gerektiğini belirten Karakaş, “Bu aslında
sosyologda başından itibaren olması gereken bir
vasıftır. Meselelere at gözlüğü ile bakamayız. Tek
değişkenle hareketle baktığınız da gördüğünüz
yer o kadar olur. Değişkenli dünyanın çoklu
yapısına ve o çoklu yapının bütünlüğüne vuku-
fiyet sağlama ve bu vukufiyetle o dünyanın olgu-
larını hakikatine uygun bir şekilde açıklayabilmek
için analitik düşünme yeteneğimizi de
geliştirmemiz gerekiyor” diye konuştu.
Sosyologların eleştirel yaklaşım kapasitesinin
önemli olduğunu söyleyen Karakaş, “Sosyolog
eleştirel olmak durumundadır. Eleştiri sosyoloji
teorileri içerisinde ayrı bir kategoride değer-
lendirilir ama sosyoloji ile ilgili bütün iddialar,
bütün teoriler hepsi eleştirel bir kapasiteye sahip-
tir. Sosyoloğun eleştirel bakma gibi bir zorunlu-
luğu vardır. Muhalif olmak eşittir eleştirel olmak
değildir. Eleştiri, çift yönlüdür. Negatif boyutu da
pozitif boyutu da vardır. Olguyu tanımlarken; bağ-
nazca yaklaşım ve kesin inançlılık sosyolojide
yoktur. Eleştirel bir duruş, eleştirel bir bakış
vardır. Eleştirel bakışın altının da dolu olması
gerekir” dedi. >>İBRAHİM ARTIÇ

KARAKAŞKoçak
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Bakan Tekin'den 'Öğretmenlik Meslek Kanunu'
açıklaması: "Gerekli adımları atacağız"

Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin, Anayasa Mahkemesince (AYM) Öğretmenlik Meslek Kanunu'nun bazı 
maddelerine iptal kararı vermesine ilişkin, "AYM'nin verdiği 9 aylık süre içerisinde paydaşlarla istişare yapacak, farklı öneriler 
gelirse değerlendireceğiz. Farklı öneriler gelmez veya sağlıklı metin ulaşmazsa mevcut metin üzerinden AYM'nin iptal kararı 

doğrultusunda beklenen maddelerle ilgili düzenlememizi yapacağız. Ciddi araştırmalar yapıyoruz, gerekli adımları atacağız" dedi.

Bakan Tekin, TBMM Plan ve Bütçe
Komisyonunda Bakanlığının ve bağlı kuru-
luşların 2024 yılı bütçesine ilişkin yaptığı

sunumun ardından milletvekillerince kendisine
yöneltilen soruları cevapladı. Eğitimin herkesin
kendi perspektifinden formüller ürettiği bir alan
olduğunu belirten Tekin, Bakanlık görevine
başladığı süreçten bu yana aldıkları kararlar ve
değişikliklerde görüş alışveriş mekanizması ile
hareket ettiklerini anlatarak, eksikliklerin
olduğunu ve bunlarla ilgili tedbir alacaklarını dile
getirdi.

"EĞİTİMDE LAİKLİK KONUSUNDA
ATTIĞIMIZ ADIMLARDA SIKINTI YOK"

Bakan Tekin, bazı milletvekillerince gündeme
getirilen 'eğitimde laiklik' tartışmaları ile ilgili,
"Burada laiklikle ilgili yapılan eleştirilerin hiçbiri-
ni kabul etmiyorum. Sizin laiklik anlayışınızla
benim bilimsel yorumlarda okuduğum farklı. Ben
laikliği dini inanç ve ibadet hürriyeti, bazı
arkadaşlarımız hala geleneksel Fransız tarzı
anlayışı çerçevesinde belli din ve inançlara men-
sup kişilerin inanç ve ifade hürriyetini sağlıklı
yaşamamasını kurguluyor. Burada bir anlayış
farkı var. Şu konuda sizi temin etmek isterim; bu
konuda attığımız adımlarda hiçbir sıkıntı yok"
ifadelerini kullandı.

"AYM'NİN İPTALİ KONUSUNDA 
GEREKLİ ADIMLARI ATACAĞIZ"

Öğretmenlik Meslek Kanunu'nun AYM'deki
görüşmelerine dair de konuşan Tekin, "Bu süreç
sonunda AYM bize 9 aylık süre verdi. Biz bu süre
içerisinde eğitim sektörünün bütün paydaşlarıyla
gerekli istişareleri yapacağız, sahadan farklı öner-
iler gelirse değerlendireceğiz. Farklı öneriler
gelmez veya sağlıklı metin ulaşmazsa mevcut
metin üzerinden AYM'nin iptal kararı doğrul-
tusunda beklenen maddelerle ilgili düzenlemem-
izi yapacağız. Ciddi araştırmalar yapıyoruz,
gerekli adımları atacağız" dedi.

"PROJE OKULLARINDAKİ 
SORUNLARI ÇÖZDÜK"

Tekin, proje okulları ile ilgili yöneltilen eleştirilere
karşın şunları kaydetti: "Proje okullarındaki
amacımız; meslek liseleri açısından mesleki
eğitimde ihtiyaç duyulan ara eleman ya da ara iş
gücüyle ilgili sektörle konuşarak ara eleman
yetiştirecek meslek lisesi organize ediyoruz.
Okulun akademik eğitimini bizim kontrolümüzde
kalması koşuluyla. Meslek liseleriyle ilgili bu
türde proje ve tematik meslek lisesi dediğimiz
yaklaşık 460 tane okul var. Bunlar protokollerle
oluşturuldu."

DEPREM BÖLGESİNDEN SORUMLU
EKİP OLUŞTURULDU

Mesleki Eğitim Merkezleri'nde (MESEM) yaşanan
suistimallerin haziran ayında yapılan düzenle-
meyle tamamının engellendiğini bildiren Tekin,
Bakanlığın Kahramanmaraş merkezli depremlerin
etkilediği bölgelerde yaptığı çalışmalarla ilgili ise
"Deprem bölgesi ile ilgili yaptığımız hazırlıkları
her ay raporluyoruz. Deprem bölgesi illerinden
sorumlu ekip oluşturduk. Bakanlık merkez teşki-

latındaki bir arkadaşımız veya komisyonumuz il
yöneticileriyle irtibat halinde. Oradaki problemler
anında çözüme kavuşturuluyor veya çözülmek
üzere ilgililerle paylaşılıyor. Deprem bölgesi
konusunda hassasız. Bu, Cumhurbaşkanımızın da
ısrarla telkin ettiği bir durum. Bu konuda hassas-
ız, bize ulaşanları anında çözmek için çaba sarf
ediyoruz" açıklamasını yaptı.

"DERSLİKLER BİTTİĞİNDE 
DEPREMDEN ÖNCEKİ RAKAMLARIN

ÜZERİNE ÇIKACAĞIZ"
Tekin, şöyle devam etti: "Deprem bölgesinde
yıkılan okul sayısı neredeyse yok. Bölgede toplam
deprem öncesi 119 bin 200 dersliğimiz vardı.
Deprem sonrası yıkım kararı alınan ya da kullanıl-
mayan 107 bin 81 dersliğimiz var. 12 bin 119 der-
sliğimiz kullanılamayacak durumda. Şu ana kadar
inşaatı tamamlanıp eğitim öğretime açılan yapılar-
la 2 bin 571 dersliği eğitim öğretim yılında açtık. 22
bin 39 derslik de yapım programımıza alınmış
durumda. Büyük çoğunluğu 2024-2025 eğitim
öğretim yılı itibarıyla başlayacak. 45 bin dersliğin
de bakım ve onarımı yapılmış durumdadır. 'An
itibarıyla deprem bölgesinde deprem öncesi
sayıya ulaştık' demedik. Ama yatırım pro-
gramımıza aldığımız, planlamasını yaptığımız
derslikler bittiğinde bölgenin tamamında 6 Şubat’-
tan önceki rakamların yüzde 10 üstünde derslik
portföyümüz oluşmuş olacak."

"EN AZ 5 ÖĞRENCİSİ BULUNAN
KÖY OKULUNU KAPATMIYORUZ"

Muhalefet milletvekillerinin 'kapatılan köy okulu'
iddialarına ilişkin de konuşan Tekin, kapattıkları
köy okulu olmadığını vurgulayarak, "Bir okulda
veyahut bir sınıfta kaç öğrenci varsa öğrencinin

sağlıklı bir eğitim aldığını kabul edebiliriz. Köy
okulunda 5 öğrenci kayıtlıysa o köy okulunu
kayıtsız ve şartsız açıyoruz. Ama 5'in altına
düştüyse bir öğrenci, bir öğretmen ve bir aile ile
buranın sağlıklı ortam olacağını kabul ediyorsanız
eğer söyleyecek sözümüz yok. Taşımalı eğitimi bir
zorunluluk olarak görüyoruz. Çocukların pedagojik
olarak sağlıklı eğitim alabilmesi için öğrenci sayısı
5'in altına düşerse taşımak istiyoruz. Bir öğrenciyle
pedagojik anlamda sağlıklı eğitim öğretimin
yürüyeceğini kimse iddia edemez. Bana '5 öğrenci-
den fazla öğrenci var bu köyde derseniz' o okulu
açacağım. Muhtarın başvurması yeterli. Ama 5'in
altı sağlıklı değil" cümlelerine yer verdi. Bakan
Tekin, 'MEB'in politikalarını asimilasyonla itham
eden eleştiriler'e karşı çıktığını dile getirerek, "Bana
bir araştırma merkezinin verilerini paylaştınız ama
onların bilimsel verilerini çöpe atın. Ben kabul
etmiyorum. Türkiye'de mevcut eğitim öğretim sis-
teminin asimilasyon olduğunu iddia eden kişilerin
bu konuda bilgi sahibi olmaması gerekiyor" diye
konuştu. Türkiye’de eğitim içerisinde pek çok dilin
seçmeli ders havuzunda olduğunu hatırlatan Tekin,
isteyenlerin bu konuda kurs açabileceğini, öğrenci
alabileceğini aktardı.

"ÖĞRENCİLERE TABLET DAĞITIMI
GÜNDEMİMİZDE YOK"

Tekin, Fatih Projesi'nin içerisine pek çok çalışma
olduğunun altını çizerek, "Sadece tablet
dağıtımındaki süreci pedagojik olarak eleştirildiği
için durdurduk. Şu anda bütün öğrencilere tablet
dağıtım gündemimizde yok. An itibarıyla 40 bin
okulun geniş bant internet erişimi sağlandı. 6 bin
okula fiber internet hattı çekilmesi ve 4 bin 400
okula GSM internet erişimi verilmesi projelendiril-
di, çalışmaları ise devam ediyor. Bugüne kadar 36
bin okula okul içi ağ altyapısı kuruldu, 4 bin 750
okulda devam etmektedir. Şu ana kadar 585 bin
derslikte etkileşimli tahta kuruldu. Yıl sonunda bu
rakam 620 bine ulaşacak. Ayrıca EBA üzerinden
binlerce materyal sisteme yüklenmiştir" ifadelerini
kullandı. Bakan Tekin, bütçenin hayırlı olması
temennisinde bulundu. Komisyonda Milli Eğitim
Bakanlığının 2024 yılı bütçesinin yanı sıra
Yükseköğretim Kurulu (YÖK), Yükseköğretim
Kalite Kurulu (YÖKAK), Ölçme, Seçme ve
Yerleştirme Merkezi Başkanlığı (ÖSYM) ve
üniversitelerin 2024 yılı merkezi yönetim bütçesi,
kesin hesap ve Sayıştay raporu kabul edildi.
>>İHA

Tekin
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Veteriner hekim adayları
beyaz önlük giydi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ)  Veteriner Fakültesi birinci
sınıf öğrencileri için “Beyaz Önlük Giyme Töreni” düzenlendi.

Atatürk Kongre Merkezinde düzenlenen
törene Afyonkarahisar İkmal ve
Garnizon Komutanı Tuğg. Numan

Yöner, Afyonkarahisar Belediye Başkanı
Mehmet Zeybek, Afyonkarahisar  İl Jandarma
Komutanı Albay Yılmaz Kırgel, Veteriner
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Turan Civelek,
Afyonkarahisar Veteriner Hekimleri Odası
Yönetim Kurulu Başkanı Muhammed Nevzat
Algan ile birlikte AKÜ öğretim elemanları,
öğrenciler ve veliler katıldı.

VETERİNER HEKİMLİĞİN TARİHİ ÇOK
ESKİLERE DAYANIYOR

Saygı Duruşu ve İstiklal Marşı ile başlayan
törende ilk konuşmayı Afyonkarahisar
Veteriner Hekimleri Odası Yönetim Kurulu
Başkanı Muhammed Nevzat Algan yaptı.
Algan konuşmasında veteriner hekimliğin
dünya var olduğu sürece insanlığa hizmet
edeceğini belirtti. Veteriner hekimliğin tari-
hinin çok eskilere dayandığını kaydeden
Algan, “Veteriner hekimler, bundan tam 181
yıl önce, bu topraklarda sizler gibi veteriner
fakültelerinden mezun olmak için fakülteler-
ine kayıt oldular. O zamanlar veteriner hekim-
lik, askeri veteriner hekimlik okullarında
yetişen bir meslek olarak icra ediliyordu.
Kurtuluş Savaşımızda veteriner hekimlerin
gösterdiği kahramanlıklar herkes tarafından
bilinmektedir. Mareşal Fevzi Çakmak ‘Eğer
Türk veteriner hekimler olmasaydı istiklalimizi
kazanamayacaktık’ sözlerini Türk veteriner
hekimlerin kahramanlıkları üzerine söylemek
durumunda ve lütfunda bulunmuştur” dedi.

“VETERİNER HEKİMLİK İNSANLIĞA
HİZMET ETMEYE DEVAM EDECEK”

Algan, Türkiye’de Covid-19 aşısının bir veter-
iner hekim tarafından üretildiğini belirterek,
“Memlekete hizmet etmek için bir hizmet
mensubu olacaksınız. Bazı meslekler mem-
leketine yaptığı hizmetlerle anılırlar. Dünya
kurulduğundan beri veteriner hekimlik var.
Dünya var olduğu sürece de veteriner hekim-
lik insanlığa hizmet etmeye devam edecektir.
Sizleri bir kez daha tebrik ediyorum. Hayırlı
uğurlu olsun” dedi.

“KENDİNİZE GÜVENİN”
Daha sonra söz alan Veteriner Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Turan Civelek Veteriner
Fakültesine yeni başlayan öğrencilere hoş
geldiniz dediği konuşmasında veteriner
hekimlik mesleğinin önemini hatırlattı.
Civelek yaptığı konuşmada, “Çok önemli bir

mesleğin mensubu olmak üzere ilk adım-
larınızı veteriner fakültesini seçerek ve veter-
iner fakültesine gelerek atmış bulunuyor-
sunuz. Şimdiden ben bu mesleğin birer ferdi
olarak sizi görüyorum ve görmek istiyorum.
Kendinize güvenin. Veteriner fakültesi eğitimi
zordur, kolay değildir. Bunun bilincinde olun
ama kendinize de güvenin. Sizler bu milletin
asil birer ferdisiniz. Bu camianın da emin olun
çok değerli birer mensubu olmaya da
namzetsiniz. Şöyle bir bakıyorum ve her
birinizin gözünde bu ışığı görüyorum” dedi.
“TOPLUM YARARINA ÖNEMLİ VAZİFEYİ

İCRA EDİYORSUNUZ”
Veteriner hekimlik mesleğinin sadece hayvan
sağlığı ile değil, aynı zamanda doğrudan
beşeri sağlıkla da ilgili olduğunu vurgulayan

Civelek, veteriner hekimlerin, meslek hayat-
ları süresince tüm toplumun yararına önemli
bir vazifeyi icra ettiğinin altını çizdi. Civelek,
öğrencilerinin tarihteki başarılı veteriner
hekimleri örnek almaları gerektiğini belirterek,
“Milli Şairimiz Mehmet Akif Ersoy, Türk edebi
tarihinin önemli yazarı Ziya Gökalp, siyasiler,
bakanlar, bürokratlar, özel sektörde önemli
işlere imza atan nice meslektaşlarımız çık-
mıştır aramızdan. İşte onları örnek alınız”
dedi. Civelek, yeni öğrencilere başarıyı ana
hedef yapmalarını öğütlediği konuşmasında,
öğrencilere başarılı bir eğitim hayatı diledi.
Veteriner Fakültesi birinci sınıf öğrencilerinin
beyaz önlüklerini giymesinin ardından tören,
toplu fotoğraf çekimi ile sona erdi.
>>MEVLÜT TINAS

Termal suları ile ünlü
Afyonkarahisar’da
ara tatil bereketi
Okulların ara tatile girmesiyle iş
yoğunluğu artan Afyonkarahisar'daki
termal oteller yüzde 100 doluluk
oranına ulaştı. Afyonkarahisar
Belediyesi bünyesinde hizmet veren
Afbel Thermal ve Spa Hotel Müdürü
Ebubekir Önder, “Afyonkarahisar
olarak Türkiye'nin dört bir yanından
gelen konukları ağırlıyoruz” dedi.

Türkiye'nin önemli jeotermal kaynaklara sahip kentlerinden biri
olan Afyonkarahisar'da, termal otellere rezervasyon yoğun-
luğu yaşanıyor. Önder, ara tatilin başlamasıyla yoğun bir

dönem geçirdiklerini dile getirdi. Bölgedeki otellerin yüzde 100
doluluk oranıyla hizmet vermeyi sürdürdüğünü belirten Önder, “Şu
anda hotelimiz dolu durumda. Ciddi anlamda misafir ağırlamak-
tayız. Misafirlerimiz termal turizmin yanında, Afyonkarahisar'ın tari-
hi güzelliklerini de görme imkânı buluyor. Aynı zamanda misafirler-
imiz; Tarihi Uzunçarşı, Bedesten Çarşısı, UNESCO Tescilli Ulu
Camii, Mevlevihane, Frigya gibi yerleri de gezebiliyor. Belediye
Başkanımız Mehmet Zeybek’in projesi olan Saraydüzü Kamp
Merkezide Afyonkarahisar’da Sağlık Turizmi ve Spor Turizmini
öncelik olarak belirlenmesi, 2023 yılı yaz kampında Afyonkarahisar
spor merkezi olarak 80’nin üzerinde takımın kamp yapması son
derece önemli gelişmelerdir” dedi.

“BU DURUM KENTİMİZİN EKONOMİSİNE 
CİDDİ BİR KATKI SAĞLIYOR”

Önder, yaklaşık 30 bin yatak kapasitesi bulunan kentte, aralarında
5 yıldızlı otellerin de olduğu birçok tesisi tercih edecek olanların,
hem tatil yapacaklarını hem de şifalı suların keyfini çıkaracaklarını
dile getirerek şunları söyledi: “Afyonkarahisar olarak Türkiye'nin
dört bir yanından gelen konukları ağırlıyoruz. Bu durum tabi ki ken-
timizin ekonomisine ciddi bir katkı sağlıyor. Ara tatilde termal turizm
hareketliliği iç turizm ve ekonomik bakımından önemli bir gelişme.
Bu, sadece otellerin değil, kent ekonomisine de çok ciddi katkı
sağlıyor. İnsanlar burada hem dinleniyor, hem gastronomi
lezzetlerini tadıyor.” >>İHA

Minik judocular ilk
kez mindere çıktı

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü’nün girişimleri ile
Türkiye Judo Federasyonu tarafından "100. Yıl Süper Minikler Judo
Turnuvası" Afyonkarahisar’da yapıldı. Prof. Dr. Veysel Eroğlu
Spor Salonu'nda yapılan turnuvada Afyon, Kütahya, Eksişehir ve
Bilecik illerinden 70 sporcu mindere çıktı. Cumhuriyetin 100.
Yılında 29 branşta 29 farklı etkinliğin yapıldığını belirten Gençlik ve
Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, sporcuları, antrenörleri ve
velileri Afyonkarahisar'da ağırlamaktan duyduğu memnuniyeti
dile getirirken katılacağı müsabakalarda başarılar diledi.
Cumhuriyetin 100’üncü yıl farkındalığı Afyonkarahisar’da spor
anlamında hissettirdik ve yaşattırdık diyen Kasapoğlu, "Biz istedik
ki Cumhuriyetin 100’üncü yılında judodaki bu minik sporcular da
Cumhuriyetin heyecanını yaşasınlar, sporun heyecanını yaşasınlar
inşallah geleceğin judocuları yetişsin istedik. Burada 4 farklı ilden
70’in üzerinde sporcumuz var. Velileri ve sizleri yürekten alkışlıyo-
rum; çocuklarımıza sahip çıktığınız için, çocuklarımızı spora teşvik
ettiğiniz için. Bu genç sporcular ve sizin gibi duyarlı veliler olduğu
müddetçe inşallah ikinci 100 yıl Türkiye yüzyılı olacak.” dedi.
>>YILDIZ YARIKKAYA

Spor şehri Afyonkarahisar'ın ev
sahipliğinde "100. Yıl Süper Minikler

Judo Turnuvası" düzenlendi.
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Başkan Zeybek mahalle muhtarlarıyla yatırımları gezdi
Zeybek, “Vizyon projeleri hayata geçirdik”

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, hayata geçilen projelerin tanıtılması ve belediye hizmetleriyle ilgili vatandaşların bilgilendirilmesi amacıyla yatırım tanıtım 
etkinliklerine devam ediyor. Milletvekilleriyle başlayan geziler, AK Parti Teşkilatı, Belediye Meclis Üyelerinin ardından son olarak mahalle muhtarlarına anlatıldı.

Başkan Mehmet Zeybek hizmete sunulan ve
inşaatı devam eden bazı vizyon projeleri
mahalle muhtarları ile birlikte inceledi.

Muhtarlardan büyük ilgi gösterdiği gezi programı,
Millet Kütüphanesi ve Nikah Salonu projesi ile
başladı. Muhtarları başta olmak üzere Başkan
Yardımcısı Benol Kaplan ve daire müdürlerinin de
katılımıyla gerçekleştirilen gezide 15 farklı noktada
biten ve devam eden çalışmalar yerinde anlatıldı.

PROJELERİ YERİNDE İNCELEDİLER
Millet Kütüphanesi ile başlayan inceleme; Nikah
Salonu (AKM), Ambaryolu alt ve üst yapı çalışmaları,
kavşak çalışması, Engelsiz Gastronomi Mutfağı ve
Terapi Merkezi, Necmettin Erbakan Spor Salonu, Halk
Ekmek Fabrikası, Garnizon Millet Bahçesi, Teleferik,
Gastronomi Sokağı, Yoncaaltı Çarşı ve Otopark, M.
Muharrem Kasapoğlu Olimpik Yüzme Havuzu,
Teknolojik Sera, Saraydüzü Kamp Merkezi ve Atlı Spor
Tesisleriyle son buldu.  

VİZYON PROJELERİ HAYATA GEÇİRDİK
Muhtarlara projelerde gelinen son durum ile ilgili bilgi
veren Belediye Başkanı Mehmet Zeybek;

“Afyonkarahisar için büyük gayret sarf ediyor, hizmet
ediyoruz. Şehrimizi geleceğe taşıdığımız bu süreçte çok
sayıda vizyon projeyi hayata geçirdik. İnşaat çalış-
maları devam eden projelerimiz de var. Kentin her nok-
tasına çalışıyoruz. Seçim vaadimiz 37 proje hayat geçti.
Vaat etmediklerimiz ile birlikte 74 büyük projeyi
şehrimize kazandırdık. Omuz omuza çalıştığımız
muhtarlarımız ile belli başlı yatırımları inceleyelim iste-
dik. Muhtarlarımızın birçoğu yapılanları ilk defa
gördüklerini ifade ettiler. Muhtarlarımızla birlikte el
birliği gönül birliği yaparak Afyonumuzu
güzelleştirmeye devam edeceğiz. Taleplerini her
zaman yerine getirmeye gayret sarf ediyoruz.
Vatandaşlarımız ile aramızdaki köprü vazifesindeler.
Tüm muhtarlarımıza davetimize icabet ettikleri için de
teşekkür ediyorum. Afyon’u seviyoruz, hemşehriler-
imizi seviyoruz.  Bu güzel şehre ne yapsak azdır.
Yatırımlarımız hayırlı uğurlu olsun” şeklinde konuştu.
Gezdikleri yatırımların bazılarını ilk kez gördüklerini
ifade eden Mahalle Muhtarları ise Başkan Mehmet
Zeybek’e Afyonkarahisar’a kazandırdığı eserlerden
dolayı teşekkür etti. >>HÜDAYİ ACAR
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Tayyip Erdoğan'ın Eşi
Emine Erdoğan’ın
himayelerinde ve Tarım
ve Orman Bakanlığı
koordinasyonunda
başlatılan 'Ulusal Su
Verimliliği Seferberliği'
kapsamında; 'Su
Verimliliği' ve
'Emirdağ’da yapılması
planlanan çalışmalar ve
alınacak önlemler' konu
başlıklarını içeren 'Su
Verimliliği Toplantısı'
gerçekleştirildi.

KYK Konferans Salonu'nda saat 14.00'da başlayan
ve İlçe ve Belde Belediye Başkanları, kurum amir-
leri ile köy ve mahalle muhtarlarının da hazır
bulunduğu toplantıda ilk olarak 'Su Verimliliği'
konulu sunum gerçekleştirildi. Gerçekleştirilen
sunumun akabinde Emirdağ Kaymakamı Osman
Bilici, Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu
ve Davulga Belediye Başkanı Ergün Erdik, 'Su
Verimliliği İçin Yapılacak Çalışmalar ve Alınacak
Önlemler' konularında konuşmalarını gerçek-
leştirdiler. Kaymakam Bilici yaptığı konuşmada:
"Yağışların giderek azalması ve bilinçsiz su tüketi-
mi nedeniyle ülkemiz kuraklık tehdidiyle sınanıy-
or. 2030 yılında Dünya'da 700 milyon kişinin su
kıtlığı sebebiyle yerinden olacağı tahmin ediliyor.
Dünyadaki endişe verici durum ülkemizde de
farklı değil. Ülkemiz, 'su stresi altındaki ülkeler'
sınıflandırmasında. Şayet önüne geçmezsek su
kaynaklarımızın yakın dönemde yüzde 25 oranın-
da azalacağı tahmin ediliyor. Bu sonuçlar bize,
sınırsız gibi gözüken ihtiyaçlarımızla sınırlı kay-
naklarımız arasında denge kurmamız gerektiğini

gösteriyor. Ulusal Su Seferberliği ile 'Su vatandır'
inancı ve seferberlik ruhuyla geleceğimize hep bir-
likte sahip çıkalım. Bunun için ilçemizde yapıl-
ması gereken ne varsa biz tüm çaba ve enerjimizi
gereken bu önlemleri uygulamada kullanacağız.
Öncelikli olarak birey birey ,hane hane tüm vatan-
daşlarımızın bu bilince sahip olabilmesi ve suya
sahip çıkarak verimli kullanım ve su tasarrufu
konularında yüksek hassasiyete sahip olabilmesi
adına belediyelerimize ve siz değerli muhtar-
larımıza da fazlasıyla iş düşmekte. Gerek eğitim
faaliyetleri ile gerekse fiilen icra edeceğimiz pek
çok önlem ile Su verimliliği ve tasarrufu konusun-
da hepimiz taşın altına elimizi koyacağız.
Belediyelerimiz, kurum amirlerimiz ve muhtar-
larımızdan bu konuda yüksek özveri ve hassasiyet
bekliyoruz." dedi.  Konuşmaların ardından
Kaymakam Bilici ve Belediye Başkanları, ilçem-
izdeki Mahalle ve Köy Muhtarlarının konu
hakkındaki görüş ve önerilerini dinlediler.
Toplantı, Kaymakam Bilici'nin katılımcılara
teşekkür etmesi ile sona erdi. >>KADER KAYA

Temizlik personellerine ‘Etkili
İletişim Teknikleri’ eğitimi

Afyonkarahisar’da belediye bünyesinde görev yapan 400 temizlik görevlisine
yönelik ‘Etkili İletişim Teknikleri’ eğitimi gerçekleştirildi. Belli sayıda gruplar

halinde yapılan eğitimde temizlik görevlilerine güzel ve etkili konuşma ile birlikte
toplumda kabul gören davranış şekilleri konusunda bilgilendirme yapıldı.

Eğitim çalışma Afyonkarahisar Şehir Tiyatroları
Salonunda yapıldı. Afyonkarahisar Belediyesi
tarafından organize edilen eğitim çalışması
belediyenin farklı birimlerinden yapılırken, bu
hafta ise Temizlik İşleri Müdürlüğü bünyesinde
görev yapan personellere yönelik eğitim verilm-
eye başlandı. 400 personelin katılacağı eğitim
çalışması mesai saatlerine göre belli gruplar
halinde yapılacak. Eğitmen Aydemir Kurt tarafın-
dan verilen eğitim çalışmasında personellere özel-
likle vatandaşlarla nasıl diyalog kurmaları gerek-
tiği anlatılarak, toplum tarafından kabul görmüş
davranış şekilleri anlatıldı.

“AMACIMIZ PERSONEL VE
ÇALIŞANLARIN İLETİŞİM İLE İLGİLİ

EKSİKLİKLERİNİ GİDERMEK”
Eğitim çalışması ile ilgili konuşan Kurt,
amaçlarının personellerin daha etkili ve güzel bir
konuşmaya sahip olmalarını sağlamak olduğunu
ifade etti. Kurt, “Buradaki temel amaç sokaktaki
insanlarla muhatap olan personel ve çalışanların
iletişim ile ilgili eksikliklerini gidermek. Bizim
temel amacımız bu. Bu eğitimler bütün birimlerde
de devam edecek. Çalışmada yaklaşık 400’e yakın
temizlik görevlimiz eğitim alacak” dedi. Eğitim
çalışmasına katılan Fatih Kaplan ise eğitimin ver-
imli geçtiğini kaydederek, “Çevremizde ki insan-
larla daha güzel etkili iletişim kurabilmek için
hocamız bize çok güzel şeyler anlattı” ifadesini
kullandı. >>İHA


